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Onderwerp: Laatste nieuws uit het kernteam RES 

Beste Achterhoekse RES-sers, 

Voortaan krijgen jullie van mij op informele wijze het laatste nieuws uit de vergaderingen van het 

kernteam RES. Zo blijven jullie op de hoogte van wat besproken is en kunnen jullie je inbreng of 

aanvulling geven aan mij via het duco-overleg of aan het gehele kernteam, zo kunnen we ook echt 

‘Samen d’ran!”! 

- We hebben kennis gemaakt met N M werkt bij de provincie Gelderland en vervangt N 

E (welke op zijn beurt NNN had vervangen). W is de ambtelijke vertegenwoordiger 

vanuit de provincie waar het gaat om de RES Achterhoek en is daarom ook een vast lid van het kernteam 

ES. z 

- We hebben teruggeblikt op het proces om te komen tot de concept-RES. Daar hebben we nogal wat wensen 

waar het gaat om de inrichting van het proces richting RES 1.0. Dit zal bij jullie als inhoudelijk 

betrokkenen niet anders zijn. We zijn daarom heel benieuwd naar jullie (positieve en negatieve) feedback 

en hopen met deze feedback vooral samen te komen tot een mooi proces richting RES 1.0. (zie de mail 

van N met het programma en de uitnodiging voor de strategiesessie 25 juni aanstaande!). 

Onze positieve feedback aan jullie als meedenkers en doeners hebben we in ieder geval tastbaar 

gemaakt. -heef( gezorgd voor een leuke verrassing aan jullie als dank voor jullie inzet en 

geduld om te komen tot de concept-RES. Houdt jullie fysieke postvak in het gemeentehuis in de 

gaten ;-) 

- We hebben de punten op de i gezet voor de ambtelijke strategiesessie van 25 juni. Het beloofd een goede 

online werkbijeenkomst te worden, niet alleen maar luisteren maar vooral ook aan de slag! 



We verwachten tijdens deze sessie genoeg input te krijgen om als kernteam een inhoudelijk 

procesplan om te komen tot RES 1.0 op te kunnen . Dus doe en denk vooral mee de 25ste. (geanonimiseerd)

_ We hebben gesproken over het communicatieplan. Richting RES 1.0 zal deze anders ingericht moeten gaan 

worden. W gaat hiermee aan de slag en zal dit ook afstemmen met jullie collega’s van 

communicatie. Dit wordt natuurlijk vervolgd en als er wat te delen is dan zullen we dat doen! 

- Naar aanleiding van een aantal vragen in het duco-overleg hebben gesproken over het RES budget. Dit 

budget (ruim 9 ton vanuit het rijk) staat bij de Regio Achterhoek en is in beheer bij Frank. Daaruit zijn 

natuurlijk al uitgaven gedaan maar er lijkt nog voldoende in de pot te zitten om het proces richting RES 

1.0 te doorlopen. 

- Last but not least, onze vakantieplanning. Er liggen wat fijne vakanties in het verschiet (0.a. een reis naar 

IJsland en een opleiding tot nationale reserve) en het overlapt elkaar wat. Wanneer jullie tijdens de 

zomervakantieperiode (18 juli /m 30 augustus) W mailen, dan krijgen jullie in ieder geval altijd 

antwoord! 

Mochten er vragen of opmerkingen zijn schroom niet om mij of iemand anders in ons kernteam te mailen. 

Let wel: voorkom een reply-all wanneer dit niet nodig is. 

Tot zover voor het eerst, het laatste nieuws. 

Hartelijke groet, 

Regionale Energiestrategie (RES) Achterhoek 

(gedetacheerd vanuit gemeente Doetinchem) 

‘www.res-achterhoek.nl 
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